



أكاديمية الشيخ زايد الخاصة
THE SHEIKH ZAYED PRIVATE ACADEMY

SZPAB Student Bus Service Registration Form

The school arranges student bus transport services one or both ways, daily Sunday to Thursday, for routes in **Abu Dhabi Island only**. In accordance with Department of Transport guidelines student bus routes will not exceed 75 minutes duration from the starting point to the final destination during normal daily operation.

Please complete the Student Bus Service Registration Form and Parent Commitment Form and bring them with your payment of 5,000AED to the Accounts Department between 7:30am and 3:30 pm daily Sundays to Thursdays and 8:30am to 1:30pm during Ramadan.

One Way Only AM or PM

Both Ways

Student Name: _____

Student Grade: _____

Father's Name: _____ Mobile Number: _____

Email address: _____ Emirates ID Number: _____

Mother's Name: _____ Mobile Number: _____

Email address: _____ Emirates ID Number: _____

Address /Location:

Signature: _____

Date: _____



استمارة تسجيل الطالب في خدمة المواصلات في أكاديمية الشيخ زايد الخاصة للبنين

تنظم المدرسة خدمة المواصلات المدرسية لطلابها يومياً من الأحد للخميس داخل جزيرة أبوظبي فقط وذلك لرحلة واحدة أو رحلتين. وتعباً للوائح وقواعد دائرة النقل والمواصلات، لا يجب تجاوز أي رحلة بالحافلة المدرسية 75 دقيقة ابتداءً من نقطة الانطلاق وحتى نقطة الوصول خلال الأيام الإعتيادية.

يرجى ملء هذه الاستمارة ونموذج تعهد أولياء الأمور المرفق وإعادتهم إلى قسم المحاسبة في الأكاديمية مصحوباً بمبلغ (5,000) درهماً، وذلك خلال أيام الدوام المدرسي من الأحد للخميس بين الساعة 7:30 صباحاً حتى 3:30 عصرًا ، وبين الساعة 8:30 صباحاً حتى 1:30 ظهراً خلال شهر رمضان المبارك.

تقبلوا منا جزيل الشكر والتقدير

رحلة واحدة فقط صباحاً أو ظهراً

رحلتين

اسم الطالب/ الطالبة: _____

الصف: _____ الشعبة _____

اسم الأب: _____ الهاتف المحمول: _____

رقم الهوية الإماراتية للأب _____ البريد الإلكتروني _____

اسم الأم: _____ الهاتف المحمول: _____

رقم الهوية الإماراتية للأم _____ البريد الإلكتروني _____

العنوان/ الموقع: _____

التوقيع _____

التاريخ _____